
 PROTOKÓŁ NR XXX/2013 
 

z posiedzenia Rady Miejskiej w Kobylinie w dniu 29 kwietnia 2013 roku 
 
 
 
 
XXX sesja Rady Miejskiej w Kobylinie została zwołana na dzień 29 kwietnia 2013 roku                          
o godzinie 18.00, w Klubie Seniora w Kobylinie. 
W sesji uczestniczyło 15 radnych (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 
protokółu) zaproszeni goście (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 
protokółu) oraz Burmistrz Kobylina – Bernard Jasiński, Sekretarz Gminy – Mirosław Sikora, 
Skarbnik Gminy Jolanta Nowak oraz Kierownik Biura Powiatowego Agencji 
Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w Krotoszynie - Marcin Jamry. 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Tadeusz Dżygała. 
 
 
 
Ad 1  
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Tadeusz Dżygała, 
który powitał wszystkich zebranych. Stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie           
w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego       
15 osób, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 
Zaproponował następujące zmiany w porządku obrad:  
- rozszerzenie porządku obrad o punkt 3 – ślubowanie radnego i rozpatrzenie punktów 3, 4, 5, 
6, 7 i 8 jako punktów 4, 5, 6, 7, 8, i 9. 
- rozszerzenie porządku obrad w punkcie 7 o podpunkt k) – podjęcie uchwały w sprawie 
powołania członka Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa.  
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła zmiany porządku obrad – 14 za. 
 
 
Porządek obrad : 
1. Otwarcie sesji.  
2.  Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
3. Ślubowanie radnego. 
4. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej.  
6. Informacja o wykorzystaniu środków strukturalnych oraz dopłat obszarowych. 
7. Podjęcie uchwał: 

a) zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu w rejonie ulicy Krotoszyńskiej                 
i Rzemiechowskiej w Kobylinie, 

b) w sprawie:  programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kobylin w 2013 roku, 

c) w sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla Miasta          
i Gminy Kobylin na lata 2013 – 2016, 

d) w sprawie: udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków,  

e) w sprawie: zatwierdzenie rocznego sprawozdania finansowego Biblioteki 
Publicznej Miasta i Gminy Kobylin za rok 2012, 
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f) w sprawie: podziału wyniku finansowego Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy    
w Kobylinie za rok 2012, 

g) w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Muzeum Ziemi 
Kobylińskiej w Kobylinie za rok 2012, 

h) w sprawie: podziału wyniku finansowego Muzeum Ziemi Kobylińskiej                  
w Kobylinie za rok 2012, 

i) w sprawie: ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Kobylina, 
j) w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2013, 
k) w sprawie: powołania członka Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa. 

8. Wolne głosy i wnioski. 
9.  Zakończenie. 
 
 
 
Ad 2 
T. DŻYGAŁA poinformował, że zapoznał się z protokółem z poprzedniej sesji i nie wnosi do 
jego treści żadnych uwag. Zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi do protokółu. Ponieważ nikt 
uwag nie zgłosił, zaproponował przyjęcie protokółu bez jego odczytania. 
Rada Miejska jednogłośnie (14 za) przyjęła protokół z ostatniej sesji.  
 
 
Ad 3 
Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej – Teresa Bukowska, wręczyła zaświadczenie                 
o wyborze na radnego Rady Miejskiej w Kobylinie Panu Edwardowi Jańczakowi. 
T. DŻYGAŁA odczytał tekst ślubowania :„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej 
Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, 
mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”. 
E. JAŃCZAK odpowiedział „Ślubuję.” 
 
 
Ad 4  
W punkcie tym nikt głosu nie zabrał. 
 
 
Ad 5 
T. DŻYGAŁA zauważył, że radni otrzymali informację Burmistrza o działalności 
międzysesyjnej, stanowiącą załącznik nr 3 do niniejszego protokółu. Zapytał, czy są pytania. 
 P. CHLEBOWSKI poprosił, by Burmistrz poinformował o podjętych działaniach przez 
Związek Międzygminny „EKO SIÓDEMKA” i o wyborze władz Związku. Zapytał o plany 
Związku Gminnego Zlewni Górnej Baryczy.  
Rada Miejska jednogłośnie (15 za) przyjęła informację. 
 
 
Ad 6 
T. DŻYGAŁA zwrócił uwagę, że radni otrzymali informację o wykorzystaniu środków 
strukturalnych oraz dopłat obszarowych, stanowiącą załącznik nr 4 do niniejszego protokółu.  
M. JAMRY przedstawił informację dotyczącą działalności Biura Powiatowego Agencji 
Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w Krotoszynie. 
Poinformował, że w dniu 23 kwietnia br. upłynął termin naboru wniosków na modernizację 
gospodarstw rolnych. Natomiast do 15 maja br. można składać wnioski dotyczące dopłat 
bezpośrednich – na 3700 zł wpłynęło dopiero 940 zł wniosków. W dniu 2 maja br. Biuro 
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będzie nieczynne, ale za to będzie otwarte w sobotę 11 maja br. Ponadto w dniach 13, 14, i 15 
maja br. Agencja będzie czynna od 6.00 do 22.00. 
Odnośnie płatności bezpośrednich zmian nie ma. Natomiast w przypadku dopłat rolno – 
środowiskowych, to w ciągu najbliższych dni można skorzystać z porady doradcy rolno – 
środowiskowego. Pokrótce omówił też kontrole dotyczące identyfikacji i rejestracji zwierząt. 
Jeśli chodzi o modernizację gospodarstw, to złożono bardzo dużo wniosków i w ciągu 40 dni 
pojawi się lista rankingowa. 
T. DŻYGAŁA zauważył, że niektóre dopłaty obszarowe zostały pomniejszone w 2012 roku. 
M. JAMRY powiedział, że zmniejszono dopłaty 400 – 450 osobom na 3700. Dopłaty zostały 
proporcjonalnie pomniejszone, jeśli były wyższe niż 20.500 zł.   
Rada Miejska jednogłośnie (15 za) przyjęła informację 
 
 
Ad 7 
a) 
T. DŻYGAŁA podkreślił, że projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu w rejonie ulicy 
Krotoszyńskiej i Rzemiechowskiej w Kobylinie, był omawiany na wspólnym posiedzeniu 
komisji stałych przez podinspektora Czesława Piskorka i został pozytywnie zaopiniowany. 
Zapytał, czy są pytania.  Ponieważ nikt pytań nie zgłosił, odczytał projekt uchwały. 

 
  UCHWAŁA NR XXX/163/13 

Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 29 kwietnia 2013 roku 

zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu w rejonie ulicy Krotoszyńskiej i 

Rzemiechowskiej w Kobylinie, 
  

została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokółu. 
 
b) 
T. DŻYGAŁA zauważył, że projekt uchwały w sprawie:  programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kobylin w 2013 
roku, był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych przez inspektora Jacka 
Paluszkiewicza i został pozytywnie zaopiniowany. Przypomniał, że radni podjęli już uchwałę 
w tej sprawie, ale Wojewoda Wielkopolski dopatrzył się nieścisłości i uchwała musi zostać 
poprawiona. Zapytał, czy są pytania. Nikt pytań nie zgłosił. 
G. OKUPNIK odczytał projekt uchwały. 

 
  UCHWAŁA NR XXX/164/13 

Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 29 kwietnia 2013 roku 

w sprawie:  programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kobylin w 2013 roku, 

  
została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokółu. 
 
c) 
T. DŻYGAŁA zwrócił uwagę, że projekt uchwały w sprawie: przyjęcia Gminnego Programu 
Opieki nad Zabytkami dla Miasta i Gminy Kobylin na lata 2013 – 2016, był omawiany na 
wspólnym posiedzeniu komisji stałych przez podinspektora Pawła Wasielewskiego i został 
pozytywnie zaopiniowany. Zapytał, czy są pytania. Nikt pytań nie zgłosił. 
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G. OKUPNIK odczytał projekt uchwały. 
 

  UCHWAŁA NR XXX/165/13 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 29 kwietnia 2013 roku 

w sprawie:  przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla Miasta i Gminy 
Kobylin na lata 2013 – 2016, 

  
została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokółu. 
 
d) 
D. DŻYGAŁA powiedział, że projekt uchwały w sprawie: udzielenia dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków, był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych i został pozytywnie 
zaopiniowany. Zapytał, czy są pytania. Nikt pytań nie zgłosił. 
G. OKUPNIK odczytał projekt uchwały. 

 
  UCHWAŁA NR XXX/166/13 

Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 29 kwietnia 2013 roku 

w sprawie: udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków,  

  
została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokółu. 
 
e) 
T. DŻYGAŁA stwierdził, że projekt uchwały w sprawie: zatwierdzenia rocznego 
sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Kobylin za rok 2012, był 
omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych i został pozytywnie zaopiniowany. 
Zapytał, czy są pytania. Nikt pytań nie zgłosił. 
G. OKUPNIK odczytał projekt uchwały. 

 
  UCHWAŁA NR XXX/167/13 

Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 29 kwietnia 2013 roku 

w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej 
Miasta i Gminy Kobylin za rok 2012,  

  
została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokółu. 
 
f) 
T. DŻYGAŁA podkreślił, że projekt uchwały w sprawie: podziału wyniku finansowego 
Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Kobylinie za rok 2012, był omawiany na wspólnym 
posiedzeniu komisji stałych i został pozytywnie zaopiniowany. Na posiedzeniu były pytania 
dotyczące dochodów oraz amortyzacji. Pisemne odpowiedzi stanowią załącznik nr 10 do 
niniejszego protokółu. Zapytał, czy są pytania. Nikt pytań nie zgłosił. 
G. OKUPNIK odczytał projekt uchwały. 

 
  UCHWAŁA NR XXX/168/13 

Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 29 kwietnia 2013 roku 
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w sprawie: podziału wyniku finansowego Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Kobylin 
za rok 2012,  

  
została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokółu. 
 
g) 
T. DŻYGAŁA zauważył, że projekt uchwały w sprawie: zatwierdzenia rocznego 
sprawozdania finansowego Muzeum Ziemi Kobylińskiej w Kobylinie za rok 2012, był 
omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych i został pozytywnie zaopiniowany. 
Zapytał, czy są pytania. Nikt pytań nie zgłosił. 
G. OKUPNIK odczytał projekt uchwały. 

 
  UCHWAŁA NR XXX/169/13 

Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 29 kwietnia 2013 roku 

w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Muzeum Ziemi 
Kobylińskiej w Kobylinie za rok 2012,  

  
została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokółu. 
 
h) 
T. DŻYGAŁA zwrócił uwagę, że projekt uchwały w sprawie: podziału wyniku finansowego 
Muzeum Ziemi Kobylińskiej w Kobylinie za rok 2012, był omawiany na wspólnym 
posiedzeniu komisji stałych i został pozytywnie zaopiniowany. Zapytał, czy są pytania. Nikt 
pytań nie zgłosił. 
G. OKUPNIK odczytał projekt uchwały. 

 
  UCHWAŁA NR XXX/170/13 

Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 29 kwietnia 2013 roku 

w sprawie: podziału wyniku finansowego Muzeum Ziemi Kobylińskiej w Kobylinie za 
rok 2012,  

  
została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokółu. 
 
i) 
T. DŻYGAŁA powiedział, że projekt uchwały w sprawie: ustalenia wynagrodzenia 
Burmistrza Kobylina, był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych i został 
pozytywnie zaopiniowany. Zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił odczytał 
projekt uchwały. 

  UCHWAŁA NR XXX/171/13 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 29 kwietnia 2013 roku 

w sprawie: ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Kobylina,  
  

została podjęta przy 12 głosach za, 2 przeciw i 1 wstrzymującym i stanowi załącznik      
nr 14 do niniejszego protokółu. 
 
j) 
SKARBNIK przedstawiła autopoprawki do projektu uchwały w sprawie: zmiany budżetu 
gminy Kobylin na rok 2013, stanowiące załącznik nr 15 do niniejszego protokółu. Zmiany są 
związane z otrzymaniem dotacji celowych na zwrot części podatku akcyzowego oraz na 
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pomoc finansową realizowaną na podstawie rządowego programu wspierania osób 
uprawnionych do świadczenia pielęgnacyjnego. 
T. DŻYGAŁA zapytał, czy są pytania.  
Nikt pytań nie zgłosił. 
Rada Miejska jednogłośnie (15 za) przyjęła autopoprawki. 
Na sesję przybył Burmistrz Kobylina – Bernard Jasiński. 
T. DŻYGAŁA odczytał projekt uchwały. 
 

  UCHWAŁA NR XXX/172/13 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 29 kwietnia 2013 roku 

w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2013, 
  

została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokółu. 
 
k) 
T. DŻYGAŁA przedstawił projekt uchwały w sprawie: powołania członka Komisji Budżetu, 
Gospodarki i Rolnictwa. Zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił, odczytał 
projekt uchwały.  

UCHWAŁA NR XXX/172/13 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 29 kwietnia 2013 roku 

w sprawie: powołania członka Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa, 
  

została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad 8 
T. DŻYGAŁA zwrócił się do zastępcy Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Krotoszynie 
Jacka Hybsza z zapytaniem, kiedy będą remontowane drogi. Zauważył, że drogi po zimie są 
bardzo dziurawe i dziury są coraz większe. 
J. HYBSZ odpowiedział, że remonty rozpoczęły się w połowie kwietnia. Harmonogram 
remontów został zatwierdzony przez Zarząd Powiatu Krotoszyńskiego. W dniu dzisiejszym 
remontowano drogi w Smolicach. Poprosił o cierpliwość – dziur jest bardzo dużo. 
T. DŻYGAŁA stwierdził, że rozumie iż zima była bardzo długa, ale dziury w drogach są 
niebezpieczne bo głębokie.  
I.NOWAK poinformował, że miesiąc temu jacyś ludzie oferowali mieszkańcom tablice           
z napisami m.in. „Zakaz wstępu” czy „Środki ochrony roślin”. Powoływali się na sołtysów, 
których listę mieli ze sobą. Byli w Zalesiu Małym i Zalesiu Wielkim, gdzie co najmniej od 
jednej osoby otrzymali 50 zł. Ostrzegł wszystkich przed naciągaczami. 
I.DWORCZAK podkreśliła, że pan, który dotarł do niej poinformował ją jako sołtysa iż 
będzie chodził po wsi. Miał też listę sołtysów na której się podpisała z rozpędu.  
I.NOWAK zwrócił uwagę, że te osoby powoływały się nawet na Agencję Restrukturyzacji         
i Modernizacji Rolnictwa. 
M. JAMRY zauważył, że 2-3 miesiące temu w mediach informowano o wysłaniu do rolników 
pism dotyczących wpłaty 246 zł by uzyskać pomoc w wypełnieniu wniosków o dopłaty 
bezpośrednie. Na szczęście rolnicy nie mogli wpłacić pieniędzy, ponieważ błędnie podano 
numer konta. Taka sytuacja, kiedy jakieś osoby powołują się na Agencję, nie może mieć 
miejsca. Biuro ARiMR nie sprzedaje żadnych tablic, nie pobiera żadnych pieniędzy za 
wypełnienie wniosków. Jeśli coś takiego się dzieje, to prosi o kontakt.  
M. GRZEŚKOWIAK powiedział, że u niego też byli w domu w sprawie kupna tabliczek. 
Odjechali, kiedy żona zapytała o jakiś oficjalny dokument potwierdzający ich słowa. 
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J. RATAJCZAK zapytał, czy coś wiadomo o kontenerach na odzież używaną, które są 
rozstawione na terenie Gminy. Postawiono te skrzynie nikogo się o zdanie nie pytając, nie 
wiadomo kto. W Smolicach kontener zasłania widok z przystanku autobusowego. 
P. CHLEBOWSKI stwierdził, że Burmistrz powołał Gminną Komisję Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych. Zapytał, czy wybrano władze Komisji i kto pełni określone 
funkcje. Zapytał, dlaczego nie uzupełniono składu, tylko powołano od nowa całą Komisję. 
L. TORCZYŃSKI podkreślił, że w Wyganowie w dwóch laskach stanowiących mienie 
komunalne jest pełno śmieci. Zaproponował postawienie tabliczek „Zakaz wywozu śmieci”. 
BURMISTRZ przeprosił za spóźnienie, ale przewodniczył Zgromadzeniu Związku 
Międzygminnego „EKO SIÓDEMKA”.             
Powołał Gminną Komisję Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, ponieważ poprzednia 
uchwała był podjęta jeszcze przez Zarząd ponad 10 lat temu. Od tego czasu zmarło                  
dwóch członków Komisji, w tym Przewodniczący. Były wnioski o uzupełnienie składu. 
Zmieniły się kompetencje i teraz skład osobowy gminnych komisji powołuje Burmistrz.        
W skład Komisji powołał jej dotychczasowych członków oraz Julię Grobelną z Urzędu 
Miejskiego i Tomasza Lesińskiego syna śp. Andrzeja Lesinskiego. Członkowie Komisji 
spośród siebie wybierają jej władze. Przewodniczącą Komisji została Julia Grobelna,            
Z-cą Przewodniczącego Barbara Trynka a Sekretarzem Janina Miedzińska.  
Jeśli chodzi o zakaz wywożenia odpadów do lasu, to nie ma przepisu pozwalającego nam na 
ustawienie takiego  oznakowania. Możemy umieścić tabliczkę, ale zasadą jest iż śmieci 
składuje się tam. gdzie pozwalają na to przepisy. Postawienie tabliczki wiąże się z kosztami. 
Poinformował, że dziś podczas Zgromadzenia okazało się, że rady dwóch gmin – Koźmina      
i Rozdrażewa, podjęły uchwały o wystąpieniu ze Związku „EKO SIÓDEMKA”. Prawnie 
sytuacja jest prosta – dopóki Zgromadzenie nie podejmie uchwały o przyjęciu wystąpienia       
i Wojewoda Wielkopolski nie zmieni statutu Związku, gminy te będą członkami Związku. Na 
poniedziałek 6 maja br. zwołał Zgromadzenie, podczas którego będą musiały zostać podjęte 
uchwały. Projekty uchwał jednoznacznie stanowią, że wszystkie uchwały podjęte przez 
gminy do tej pory będą musiały zostać uchylone. Podejmując uchwały o utworzeniu Związku 
i przyjęciu Statutu gminy zrzekły się kompetencji i dlatego muszą zostać podjęte nowe 
uchwały. Najpóźniej w przyszłym tygodniu musiałby zostać ogłoszony przetarg, procedura 
będzie trwała 52 dni. Jesteśmy w stanie zdążyć, jeśli nie będzie pytań i odwołań. W innym 
przypadku w lipcu br. będziemy musieli zabezpieczyć mieszkańcom oddawanie odpadów       
z gospodarstw. Pozostałych 5 gmin będących członkami Związku, nie będzie się sprzeciwiało 
odejściu tych 2 gmin. Zmiany statutu będą musiały zostać przyjęte przez wszystkie gminy     
w takiej samej formie. Zasadniczą zmianą w statucie będzie wyznaczenie dodatkowego 
reprezentanta Gminy w Związku. Dotychczas gminy w Związku reprezentowali tylko 
burmistrzowie i wójtowie. Jednak skład przedstawicielski musi zostać rozszerzony, aby 
oprócz władz Zgromadzenia mógł zostać wybrany Zarząd Związku i Komisja Rewizyjna. 
Dodatkowego przedstawiciela będą wyznaczały rady gmin. 
Jeśli chodzi o Związek Gmin Zlewni Górnej Baryczy, to będzie on powoli kończył 
działalność. Na razie jego zadania będą realizowane przy minimalnym zatrudnieniu. Musimy 
rozliczyć wspólne mienie i udziały w Regionalnym Zakładzie Zagospodarowania Odpadów   
w Ostrowie Wlkp. Działalność Związku będzie minimalna. Podczas ostatniego Zgromadzenia 
Związku Gmin Zlewni Górnej Baryczy zaplanowano środki na akcje informacyjną dotyczącą 
wprowadzenia systemu gospodarki odpadami. 
J. PATRYAS zapytał o przyczyny odejścia ze Związku EKO Siódemka gmin Koźmin Wlkp.  
i Rozdrażew. Nasza Rada musiała podjąć uchwały do końca grudnia ub.r., natomiast te dwie 
gminy podjęły uchwały w marcu br. i innej treści niż uzgodniono. Na tamtych terenach mówi 
się o tym, że po przyłączeniu do instalacji w Jarocinie będzie taniej – 7 zł od osoby. 
BURMISTRZ zauważył, że stawki są różne – 5 gmin uchwaliło stawki od osoby, natomiast 
KoźminWlkp. i Rozdrażew od gospodarstwa domowego i w zależności od ilości osób jest 
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gradacja – im więcej osób tym opłata jest niższa. Koźmin nie objął tym systemem 
nieruchomości niezamieszkałych i przede wszystkim o to jest konflikt. 
W ramach Związku planowane jest obniżenie opłat dla rodzin wielodzietnych. Na razie 
czekamy na rozstrzygnięcie przetargu, by poznać koszty rzeczywiste systemu. Dopóki zakład 
w Ostrowie nie stanie się prawnie instalacją, możemy dostarczać odpady do instalacji 
zastępczej. Koźmin Wlkp. i Rozdrażew na dzień dzisiejszy nie mogą dostarczać odpadów do 
instalacji w Jarocinie, dopóki nie zostanie zmieniony Wojewódzki Plan Gospodarki 
Odpadami. W ciągu najbliższego roku Plan nie zostanie zmieniony. 
Możemy uchwalić niższe stawki, ale wtedy ktoś musi dołożyć do systemu. Opieraliśmy się na 
wyliczeniach tej samej firmy, która opracowywała dokumentację dla związku leszczyńskiego. 
Zaproponowane stawki są niższe niż przewidywały wyliczenia. Teraz czekamy na 
rzeczywiste ustalenia kosztów. Po miesiącu działania systemu będziemy wiedzieć ile osób nie 
płaci, ponieważ musimy też ustalić taki wskaźnik. Przyjmuje się, że może nie płacić              
20 – 30 % mieszkańców. Rozliczenia będą miesięczne i w każdym miesiącu będzie 
przeprowadzane postępowanie egzekucyjne. Gmina ani Związek nie mogą przeznaczyć 
pieniędzy z opłat na inne cele niż gospodarka odpadami. Stawki są różne – gminy 
leszczyńskie przyjęły 9 i 15 zł, ale już mówią iż może nie starczyć. Za 4 miesiące poznamy 
koszty – będzie po przetargach i będziemy wiedzieć ile osób nie płaci.                                     
 
 
Ad 9 
Po wyczerpaniu porządku obrad  sesję Rady Miejskiej w Kobylinie zakończono o godzinie 
19.15. 
 
 
 
 
Protokółowała :                                                                            Przewodniczył :                                                           
 
Magdalena Nowakowska                                                            Przewodnicz ący 
           inspektor                                                                             Rady Miejskiej 
                                             
                                                                                                    Tadeusz D żygała 
 

 


